

## Press Release

### GulfPack Signs Contracts for Major Expansion to Strengthen Global Supply of High-Performance BOPP Films

**Dhahran, Saudi Arabia – [17<sup>th</sup> March 2025]** – Gulf Packaging Industries Co. (**GulfPack**), a leading manufacturer of BOPP, CPP, and metallized films, has **signed contracts** for a significant expansion to enhance its production capacity and support the growing demand from customers worldwide.

As part of this expansion, GulfPack will install **two new state-of-the-art 10.4-meter-wide BOPP production lines at a new facility**, increasing its **BOPP film capacity from 183,000 tons per annum (TPA) to approximately 318,000 TPA**. The new lines are scheduled to **commence production in 2026 and 2027**, respectively.

*"This expansion is a testament to GulfPack's unwavering commitment to innovation, sustainability, and customer service. We have received an overwhelming response to our recent expansions in 2023-24, and with our customer base growing rapidly, demand for our high-performance films continues to surge across the globe. Today, we export to over 75 countries, and these new investments will allow us to enhance our supply capabilities, strengthen partnerships, and support our customers in achieving their growth ambitions. With cutting-edge technology and an unwavering focus on developing mono-material sustainable solutions, we are driving the future of flexible packaging," said Naif AlAnsari, CEO of GulfPack.*

As a forward-thinking manufacturer, GulfPack is committed to driving sustainable innovation. These investments reinforce our commitment to developing solutions that support recyclable mono-material structures while reducing the environmental footprint of flexible packaging.

#### About Gulf Packaging Industries Co.

GulfPack is a leading manufacturer of BOPP, CPP, and metallized films, serving packaging converters and FMCG companies with innovative and sustainable packaging films globally. With headquarters in the Kingdom of Saudi Arabia, a sales and distribution hub in the USA, and sales offices in 10 locations globally, we proudly support clients across 75+ countries.

For media inquiries, please contact:

Email: [marketing@gulfpack.com.sa](mailto:marketing@gulfpack.com.sa)

Website: [www.gulfpack.com.sa](http://www.gulfpack.com.sa)

#### Corporate Headquarters

Abdulla Fouad Holding Tower, Building 8808, 5<sup>th</sup> floor, King Fahd Bin Abdul Aziz Road, Al Qashlah Dist, Dhahran 34232, Kingdom of Saudi Arabia

برج عبدالله فؤاد القابضة، مبنى رقم 8808، الدور الخامس، شارع الملك فهد بن عبدالعزيز، حي القشلة، الظهران، 34232، المملكة العربية السعودية

#### Registered Office

Jubail Industrial, P.O. Box 1503  
Jubail 31951, Saudi Arabia

الجبيل الصناعية، ص.ب 1503  
الجبيل، 31951، المملكة العربية السعودية

#### Contact

Tel: +966 13 341 2244  
info@gulfpack.com.sa  
www.gulfpack.com.sa

## بيان صحفي

### شركة الخليج لصناعات التغليف توقع عقد لتوسع رئيسي لتعزيز الحضور العالمي لأفلام البولي بروبيلين ثنائية الاتجاه عالية الاداء

الظهران، المملكة العربية السعودية – [17 مارس 2025م] – شركة الخليج لصناعات التغليف (GulfPack)، شركة رائدة في صناعة أفلام البولي بروبيلين ثنائي الاتجاه (BOPP) وأفلام البولي بروبيلين المصبوب (CPP) والأفلام المطلية بالمعدن، قد وقعت عقد لتوسع بارز لتعزيز سعتها الإنتاجية، ودعم نمو طلب العملاء عالمياً.

كجزء من هذا التوسع، ستقوم شركة الخليج لصناعات التغليف بتركيب خطي إنتاج جديدين لأفلام البولي بروبيلين ثنائي الاتجاه (BOPP) بعرض 10.4 متر في منشأة جديدة لزيادة سعتها الإنتاجية من 183,000 طن سنوياً (TPA) إلى ما يقارب 318,000 طن سنوياً. ومن المقرر بدء تشغيل خطوط الإنتاج الجديدة عامي 2026م و2027م على التوالي.

وقد صرح السيد نايف الانصاري، الرئيس التنفيذي لشركة الخليج لصناعات التغليف قائلاً: "تعكس هذه التوسعة التزام GulfPack الراسخ بالابتكار والاستدامة وخدمة العملاء الإستثنائية. ولقد تلقينا استجابات إستثنائية لتوسعنا الأخيرة بين عامي 2023م و 2024م، ومع النمو السريع لقاعدة عملائنا فإن الطلب على افلامنا عالية الاداء مستمر في الارتفاع في جميع انحاء العالم. نحن اليوم نصدر لإكثر من 75 دولة، وستسمح لنا هذه الإستثمارات الجديدة بتعزيز قدراتنا التوريبديّة وتقوية الشراكات ودعم عملائنا لتحقيق طموحاتهم بالنمو. وبفضل التكنولوجيا المتقدمة وتركيزنا المستمر على تطوير حلول مستدامة احادية المواد، فإننا نقود مستقبل التغليف المرن."

وبصفتها شركة تصنيع رائدة ذات رؤية مستقبلية، تلتزم شركة الخليج لصناعات التغليف بقيادة الابتكارات المستدامة. تعكس هذه الإستثمارات التزامنا بتطوير حلول تدعم هيكله احادية المادة القابلة لإعادة التدوير مع تقليل الأثر البيئي للتغليف المرن.

#### نبذة عن شركة الخليج لصناعات التغليف (GulfPack)

تعد شركة الخليج لصناعات التغليف إحدى الشركات القائمة عالمياً في تصنيع صناعة أفلام البولي بروبيلين ثنائي الاتجاه (BOPP) وأفلام البولي بروبيلين المصبوب (CPP) والأفلام المطلية بالمعدن. حيث تقدم حلول تغليف مبتكرة ومستدامة لمصنعي التغليف والشركات العاملة في قطاع السلع الاستهلاكية (FMCG) على مستوى العالم. يقع مقرها الرئيسي في المملكة العربية السعودية، ولديها مركز مبيعات وتوزيع في الولايات المتحدة الأمريكية، بالإضافة إلى مكاتب مبيعات في 10 مواقع حول العالم، مما يمكنها من خدمة العملاء في أكثر من 75 دولة.

للاستفسارات الإعلامية، يرجى التواصل على:

البريد الإلكتروني: [marketing@gulfpack.com.sa](mailto:marketing@gulfpack.com.sa)

الموقع الإلكتروني: [www.gulfpack.com.sa](http://www.gulfpack.com.sa)

#### Corporate Headquarters

Abdulla Fouad Holding Tower, Building 8808, 5<sup>th</sup> floor, King Fahd Bin Abdul Aziz Road, Al Qashlah Dist, Dhahran 34232, Kingdom of Saudi Arabia

برج عبدالله فؤاد القابضة، مبنى رقم 8808، الدور الخامس، شارع لللك فهد بن عبدالعزيز، حي القشلة، الظهران، 34232، للمملكة العربية السعودية

#### Registered Office

Jubail Industrial, P.O. Box 1503  
Jubail 31951, Saudi Arabia

الجبيل الصناعية، ص.ب 1503  
الجبيل 31951، للمملكة العربية السعودية

#### Contact

Tel: +966 13 341 2244  
info@gulfpack.com.sa  
www.gulfpack.com.sa